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PROTOKÓŁ NR XVII/12 

z XVII sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gda ńskim 

z dnia 16 lutego 2012 r. 

 

Rozpocz ęcie: 12.00     Zako ńczenie: 12.50 

 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno ści obrad.  

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Pan Zbigniew Ptak Przewodnicz ący Rady Powiatu otworzył obrady XVII sesji Rady Powiatu IV 

kadencji. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych. Przywitał 

zaproszonych na dzisiejszą sesję gości.  

(Pan Stanisław Juszczyk, radny przybył o godz. 12.20) 

 

2. Przyj ęcie proponowanego porz ądku obrad. (dokument stanowi zał ącznik do protokołu).  

Pan Zbigniew Ptak Przewodnicz ący Rady Powiatu odczytał porządek obrad sesji i zapytał, czy są 

jakieś uwagi i wnioski do porządku obrad?  

Nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie nad porządkiem: jednogłośnie za. 

Porządek sesji został przyjęty. 

 

3. Podj ęcie uchwał w sprawach:  

3.1 Zamiaru likwidacji liceów profilowanych funkcjo nujących w zespołach szkół Powiatu 

Nowodworskiego. (dokument stanowi zał ącznik do protokołu). 

 

Pani Ewa D ąbska, Starosta Nowodworski  poprosiła Panią Barbarę Ogrodowską Wicestarostę o 

przedstawienie projektu. 

 

Pani Barbara Ogrodowska Wicestarosta  omówiła projekt uchwały. Projekt dotyczy likwidacji liceów 

profilowanych w ZS Nr 1 ZS Nr 2. Ostatni nabór odbył się w latach 2008/2009 (ZS Nr 1). Od tamtej 

pory brak naboru. Ostatni uczniowie zakończyli edukację w I LO profilowanym w roku 2010. 

Dodatkowo zmiany ustawy o systemie oświaty od 01.09.2012 r. nie przewidują funkcjonowania liceów 

profilowanych.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zapytał o uwagi do projektu. 

 

Pani Iwona Tyburska, radna  zapytała, dlaczego sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym. Czy 

dotyczy to projektów oświatowych? 

 

Pani Ewa D ąbska, Starosta Nowodworski wyjaśniła, iż tryb nadzwyczajny związany jest z projektem 

uchwały – zmiany uchwały budżetowej na 2012. Pozostałe uchwały zostały dołączone dodatkowo.  
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 Pani Iwona Tyburska, radna  poprosiła, iż jeżeli zdarzy się taka sytuacja, iż należy zwołać sesję w 

trybie nadzwyczajnym, to powinny w porządku obrad znaleźć się punkty: interpelacje i zapytania 

radnych, wolne wnioski. Inaczej ogranicza się możliwość sprawowania mandatu radnego. Ten 

wniosek skierowany jest do Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie: 

13 za. (13 osób obecnych na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

3.2 Zamiaru przekształcenia zasadniczej szkoły zawo dowej w Zespole Szkół  Nr 2 w Nowym 

Dworze Gda ńskim. (zał ącznik do protokołu) 

 

Pani Ewa D ąbska, Starosta Nowodworski  poprosiła Panią Barbarę Ogrodowską Wicestarostę o 

przedstawienie projektu. 

 

Pani Barbara Ogrodowska Wicestarosta  omówiła projekt uchwały. Projekt dotyczy zmiany cyklu 

kształcenia w zasadniczych szkołach zawodowych z dwuletniego na trzyletni. Taką zmianę 

wprowadza ustawa o systemie oświaty z dniem 01.09.2012 r.   

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zapytał o uwagi do projektu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie: 

13 za. (13 osób obecnych na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

3.3  Zamiaru przekształcenia zasadniczej szkoły zaw odowej w Specjalnym O środku 

Szkolno – Wychowawczym  w Nowym Dworze Gda ńskim. (zał ącznik do protokołu) 
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Pani Ewa D ąbska, Starosta Nowodworski  poprosiła Panią Barbarę Ogrodowską Wicestarostę o 

przedstawienie projektu. 

 

Pani Barbara Ogrodowska Wicestarosta  omówiła projekt uchwały. Jego uzasadnienie jest takie 

samo jak w poprzedniej uchwale.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zapytał o uwagi do projektu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie: 

13 za. (13 osób obecnych na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

3.4 Zmiany uchwały bud żetowej na 2012 r. (zał ącznik do protokołu). 

 

Pani Ewa D ąbska, Starosta Nowodworski  poprosiła Panią Małgorzatę Tkaczyk, Skarbnika Powiatu 

o przedstawienie projektu. 

 

Pani Małgorzata Tkaczyk, Skarbnik Powiatu -  w związku z przystąpieniem do złożenia wniosku do 

ministerstwa na remont mostu w m. Stegienka, należy zabezpieczyć na ten cel kwotę 246.603.00 zł. 

Wartość inwestycji może być dofinansowana w 50%. Dodatkowo zwiększono dział kultura fizyczna i 

sport o kwotę 15.000,00 zł z wolnych środków roku 2011. Przez co zmianie ulega deficyt oraz 

załącznik wydatki inwestycyjne. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zapytał o uwagi do projektu. 

 

Pani Iwona Tyburska, radna  zapytała, czy inwestycja była wcześniej planowana? 

 

Pani Ewa D ąbska, Starosta Nowodworski  wyjaśniła, iż wpłynął pismo z ministerstwa o możliwości 

wystąpienia o środki z subwencji rezerwy ogólnej miedzy innymi na takie inwestycje jak remonty 

mostów. Orzeczenie techniczne tegoż mostu wskazywało na jego bardzo zły stan techniczny. Został 

wybrany jako inwestycja do realizacji. Decyzja ta została podjęta przez poprzedni Zarząd.  

 

Pan Andrzej Soboci ński, radny  wyjaśnił, iż zarząd analizował 4 obiekty (mosty). Orzeczenie 

wskazywało na tą inwestycję, jest ona w najgorszym stanie i najdroższa. Były orzeczenia wymagające 

tego wykonania.  
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Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie: 

jednogłośnie za  (13 osób obecnych na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

3.5  Uzupełnienia składu Komisji o światy . (załącznik do protokołu). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  wyjaśnił, iż uzupełnienie składu Komisji o 

kandydaturę p. Lwa nastąpi na następnej sesji. Zgłoszenie nastąpiło nie w takiej formie, jaką powinien 

przedstawić radny (zał. do protokołu ). Tak wiec są dwie kandydatury. Osobista - Pani Iwony 

Tyburskiej i pisemna - Pana Marcina Głowackiego (załączniki do protokołu)  . Pan Ptak zapytał, czy 

któraś z tych osób chciała by objąć funkcję sekretarza Komisji. 

 

Pan Marcin Głowacki, radny  wyraził zgodę na objęcie funkcji sekretarza komisji.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  przedstawił treść uchwały. Pani Iwona 

Tyburska – członek, Pan Marcin Głowacki – sekretarz i zarządził głosowanie: jednogłośnie za  (13 

osób obecnych na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

3.6 Uzupełnienia składu Komisji samorz ądowo – społecznej (zał ącznik do protokołu).  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  wyjaśnił, iż Pani Iwony Tyburskiej na ostatniej 

sesji wyraziła akces pracy w Komisji samorządowo – społecznej. W Komisji nie ma zastępcy 

przewodniczącego. 

 

Pani Iwona Tyburska, radna  wyraziła wolę objęcia funkcji zastępcy przewodniczącego Komisji, jeżeli 

jej przewodniczący  nie ma nic przeciwko. 

 

Pan Janusz Charli ński, Przewodnicz ący Komisji samorz ądowo – społecznej  powiedział, iż w dniu 

dzisiejszym nie ma pełnego jej składu.  
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Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy można uzupełnić skład komisji, bez 

wskazania funkcji. 

 

Pan Tadeusz Landowski radca prawny  odpowiedział, iż tak.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  przedstawił treść uchwały. Uzupełnienie składu 

Komisji o Panią Iwonę Tyburską. Następnie zarządził głosowanie: jednogłośnie za  (14 osób obecnych 

na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

3.7 Uzupełnienia składu Komisji bud żetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu. 

(załącznik do protokołu)  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  wyjaśnił, iż Pan Marcin Głowacki wyraził 

pisemny akces pracy w ww. Komisji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady  zapytał o stanowiska komisji. 

1. Komisja samorządowo społeczna – za 

2. Komisja oświaty – za 

3. Komisja budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu – do sesji. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu  przedstawił treść uchwały. Uzupełnienie składu 

Komisji o Pan Marcina Głowackiego – członka Komisji. Następnie zarządził głosowanie: jednogłośnie 

za  (14 osób obecnych na sali) 

Uchwała została podjęta. 

 

4. Przyj ęcie sprawozdania z wysoko ści średnich wynagrodze ń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkoła ch prowadzonych przez jednostk ę 

samorz ądu terytorialnego w roku 2011. (zał ącznik do protokołu) 

 

Pani Agnieszka Glazer, inspektor ds. o światy wyjaśniła dokument. Sprawozdanie dotyczy analizy 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach 

oświatowych w roku 2011. Nie osiągnęliśmy średniej ustawowej w przypadku nauczycieli stażystów. 

Wypłata tychże środków nastąpiła do końca stycznia 2012 r. dla 13 nauczycieli. Chodzi o kwotę: 

9.320,36 zł.  
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Pan Marcin Głowacki, radny  – tabele dotyczą średnich wynagrodzeń. W to wchodzą wszystkie 

dodatkowe świadczenia nauczycieli. Nie wszyscy nauczyciele osiągają takie wynagrodzenia jak 

przedstawia sprawozdanie.  

 

Pan Stanisław Juszczyk, radny  wyjaśnił, iż średnia jest ustawowa,  a ostatnia tabel przedstawia stan 

w naszych placówkach.  

 

Pani Agnieszka Glazer, inspektor ds. o światy wyjaśniła, iż  w kwoty te chodzi wszystko (dodatki, 

trzynastki itd.).  

 

Dyskusja.  

 

Pan Stanisław Bobrowicz, radny  zapytał, czy można nie wypłacić tych świadczeń dla nauczycieli? 

 

Pan Edmund Łabieniec, radny  powiedział, iż nie. W tym zakresie obowiązują Karta Nauczyciela. 

Wypłata następuje do końca roku następnego. 

 

5  Zakończenie obrad XVII sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze  Gdańskim IV kadencji.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodnicz ący Rady Powiatu zamknął obrady XVII sesji Rady Powiatu w 

Nowym Dworze Gdańskim w dniu 16 lutego 2012 roku. 

 

 

Protokołowała         

D. Fila        

(podpis nieczytelny) 


